
ODS  

Vážený pane Helmhackere, 

Chtěl bych reagovat na Váš dotazník zaslaný politickým stranám, které působí v Zastupitelstvu Praha 

2. Jako předseda klubu zastupitelů ODS bych Vám rád sdělil, že naše strana v této otázce nechává na 

jednotlivých členech, aby se v konkrétních krocích řídili svými názory a svým přesvědčením a 

nemáme v těchto otázkách závazné stanovisko. Naši jednotliví členové vycházejí z vlastních 

zkušeností a z vlastního postoje k těmto záležitostem. V našich řadách jsou jak členové, kteří by byli 

pro jasnější pravidla pro soužití pejskařů a nepejskařů, tak členové, které bychom mohli de facto 

zařadit mezi sympatizanty Vašeho sdružení. Nechtějte, prosím, po nás nějaký oficiální postoj, 

Občanská demokratická strana se jako pravicový subjekt vždy spíše kloní k individuálnímu 

rozhodování jednotlivců. 

S úctou 

Michal Bočan 

 
 


